
Katarzyna Zarqbska
Radna Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek, dnia 24 wrzeilma?}Z4 r.

SzP.
Krzysztof Kukucki
Preqyde nt Miosto Woclawe k

Interpelacja

W imieniu mieszkaric6w ulicy Bagiennej zwracam siE z uprzejmq prosb4 o budowq
chodnika oraz zjazd6w do posesji. PragnE podkresli6, 2e ulica Bagienna nil i95t ulicq dtuga
( 100 m- 150 m). Pobocze tej ulicy jest zaniedbane co wplywa nega-tywnie na LezpiecriRrt*o
pieszych i kierowc6w oraz estetykq naszego miasta. Ulica Bagiennajest jedn4 dr6g pieszych,
z kt6rej licznie korzystaj4 mieszkaricy w tym dzieci i mlodziel ze Sz[o[ eodsiawowej w 23.

uprzejmie proszQ Pana Prezydenta o pozytywne rozpa.azenie pwyhszejprosby.

W;t#b6n---
kan ryroQorgbrko

Zalacznik:
Zdjqcie ul. Bagiennej.
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